
Schæferhundeklubben for Danmark
Kreds 55 – Furesø

Referat af bestyrelsesmøde hos Stig den 3. december kl. 18.30
Til stede: Lisbeth Pedersen, Jeanette Marker, Stig Christensen, Vibe Lenthe, Sus Fagerberg og
Anne Dyhr (Referent).

1) Godkendelse og underskrift af referat fra bestyrelsesmøde 9. oktober 2012 
 Referatet blev godkendt og underskrevet.
 Punkter til opfølgning:
 Referatets udformning fremover – Vi fastholder formen, og godkender referatet,    
 inden mødet afsluttes.
 Aftale med Gauda v/Michael Overgaard – Aftalen er stadig under forhandling.

                     
2) Indkommen post/alle
 Mail fra Romic Yong om posten som 2. suppleant – Romic stiller ikke op næste 
 sæson.

  
3) Nyt fra formanden/Lisbeth
 Forberedelse til Generalforsamling i januar - Lisbeth sender opdateret tjekskema til  
 bestyrelsen.

4) Nyt fra næstformanden
 Apportbukke - Vores lager af gamle apportbukke, som ikke længere er godkendte til 
 prøver, sælges til halv pris for 50.- kr.
 Formandsmødet 9. dec. – Vi gennemgik oplæget, Jeanette deltager på mødet.
 Annoncer  -  Jeanette er i gang med at indgå aftaler om næste års annoncer. Alle er  
 meget velkomne til at kontakte Jeanette, hvis de har forslag til nye annoncører.
             
5) Nyt fra kassereren/Stig 
 Stig havde ingen nyheder.

6) Nyt fra udvalget/Lisbeth 
 Der henvises til seneste referat på hjemmesiden.

 
7) Kredsblad/alle
 Deadline for næste blad er 6. januar.

 
8) Eventuelt
Sus informerer om mødet om fundraising i kommunen – Sus var til et godt foredrag 
om at ansøge i fonde. Hun modtager plancher fra mødet, som vi kan bruge til 
inspiration. Det er tilsyneladende ikke så let, at blive godkendt. 
Kredsens Pris – Emne til kredsens pris er fundet.
Kredsens pladsmand – Lisbeth tager kontakt til Kåre Gottlieb vedrørende funktionen.
    
9) Næste møde - aftales i forbindelse med Generalforsamlingen.  


